
 
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 04/2017 
Aika: 25.1.2017, 8:15 
Paikka: Otakaari 1, U516 

 

Puheenjohtaja: Antti Tolppanen 

Sihteeri: Mari Hirvi 

Paikalla:  

Antti Tolppanen 

Mari Hirvi 

Matti Talvela 

Katri Saarinen 

Katri Mäki-Kullas 

Cecilia Berg (poistui kohdassa 9.3) 

Georg Ostrovski 

Robert Kokkola (saapui kohdassa 3) 

Emmi Kosomaa (saapui kohdassa 3, poistui kohdassa 14.4) 

Ville Kumpulainen (saapui kohdassa 8.4)  

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous ajassa 8:15 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Hanna Hämäläinen ja Georg Ostrovski. 

 

Emmi ja Robert saapuivat 8:16. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Hyväksyttiin työjärjestys sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat 

Paikalle on saapunut Athenen kiltakummi Emmi, AYY:n hallituksen kv- ja uusien 

opiskelijoiden vastaava. Postissa on tullut kutsu Lääketieteenkandidaattiseuran vuosijuhlille 

ja sähköpostissa kutsu Indecsin vujuille. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Rahankäyttöselvitykset: 

 

Saaja  Summa  Perustelu  Päätös 

Matti Talvela  250€  Hallituksen perehdytyssession  Hyväksyttiin 
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ruuat ja juomat 

Niklas Nisén  13,45€  Tiestkarijengin hackathon-ruuat  Hyväksyttiin 

Joel Lappalainen  4,59€  Teetä Olkkarille  Hyväksyttiin 

Joel Lappalainen  68,78€  Kahvia ja maitoa Olkkarille  Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

Robert: Elämä on edelleen p*skaa. 

Cecilia: Oikein hyvää kuuluu, väsyttää. 

Katri M-K: Hyvä aamu, kunnes tajusin, että sauvasekoitin on jäänyt jonnekin. 

Katri S: Vähän väsyttää, mutta mukava päivä tulossa. 

Matti: Vaihteeksi taas positiivisella päällä. 

Mari: Hyvää kuuluu, en ole vähään aikaan herännyt näin aikaisin. 

Antti: Mennyt myöhään nukkumaan, ehkä rytmi tästä palautuu. 

Hanna: Univelka painaa, ihanaa että vaihdot ovat vihdoin ohi. Saanut töitä. 

Jesse: Tosi hyvää, kun ei tarvinnut mennä töihin vielä.  

Emmi: Hyvää kuuluu, opiskelee raksalla, viime vuonna ulkovastaavana ja KVTMK:ssa.  

Georg: Oon George eli Ykä eli Horhe eli Lentävä Venäläinen. En oo vielä päättänyt, miten tää 

päivä menee. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

1. Budjetti 

Matti muistutteli toimareille puhumisesta. 

 

2. Toimintasuunnitelma 

Jokainen tekee sektoriltaan toimareiden kanssa yhdessä, Antti koostaa ja esitellään 

vuosikokouksessa. Toimintasuunnitelmien DL perjantai 17.2.  

 

3. Uudet jäsenet 

- 

 

4. Hallitusten välinen workshop 

Antti ja Aleksi Talsi keskustelleet sisällöstä. Mahdollisia aiheita kv-asiat, 

abimarkkinointi ja killan pidemmän ajan vision luonnostelu yhteistyössä Risto 

Sarvaksen kanssa. Antti tekee doodlen. 

 

Ville saapui kello 8:32.  
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5. Korkeakoulusopimus 

Antilla tapaaminen SCI-puheenjohtajien ja dekaanin kanssa tänään. Käytiin läpi 

sopimuksen sisältö ja myönnettiin Antille oikeus allekirjoittaa korkeakoulusopimus 

tarpeellisiksi koetuin muutoksin. 

 

6. Laitossopimukset 

Molemmat laitosjohtajat on nyt tavattu, Antti hoitaa korkeakoulusopimuksen 

allekirjoittamisen jälkeen. 

 

7. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatirehtöörit, VujuTMK, Namutääti, OTMK) 

VujuTMK ja OTMK pohtivat budjettia, Namutääti saanut MobilePayn käyttöön.  

 

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

9. Opintoasiat 

1. Tietotekniikan laitoksen vuoden opettaja 

Athenen hallituksen 2017 vuoden opettaja -ehdokas on päätetty. Cecilia tekee 

ehdotuksen koululle. 

 

2. Toimareiden kuulumiset (PizzaOravat, Abinaattori, ABInat, BMI-vastaavat, 

Sosiaalipoliitikko) 

Abisektori aktiivisena, yhteistyötä lukiolaisten kanssa suunniteltu. Sosiaalipoliitikon 

toimenkuva ja budjetti vielä kysymysmerkki. 

 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Viestinnän ja VJP:n suhteen pohtiminen jatkuu, helmikuun koulutusneuvostossa 

puhutaan asiassa. 

 

Cecilia poistui kello 8:49. 

 

10. Tapahtumat 

1. Jämeränjälki 7.2. 

Kaikki paikalle pääsevät ovat ilmoittautuneet. 

 

2. Mediasitsit 11.2. 

Sitsien järjestämisessä ollut mutkia matkassa, mutta kaikki järjestynee. 

Ilmoittautuminen on auki.  

 

3. Toimareiden kuulumiset (Lukkarimestari, Lukkarit, PikkuIE) 

Juomapeli-ilta ja siitä johtuva olotila ovat ohi. Robert on ollut yhteydessä 
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lukkarimestariin, lukkareiden vaihto tiedossa.  

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

IE:tä on nöyryytetty maanantaina. 

 

11. Ulkosuhteet 

1. Hallitusyhteistyö 

Hallitusaamupalat työn alla. 

 

2. Pikkulaskiainen 

Kaikki menee hyvin, maksujen maksamisessa pientä häslinkiä.  

 

3. Ystävänpäiväkortit 

Työn alla. 

 

4. Alumniyhteistyö 

Alumnivastaavista ei kuulunut mitään.  

 

5. Opiskelumatka-avustus 

Ei uutta. 

 

6. Annex Aalto  

Tapahtuma on tänään ja huomenna, Jesse postaa facebookiin. 

 

7. Biosfääri-sitsit 

Ei uutta, Jesse ottaa yhteyttä. 

 

8. Vierailu Tampereella 

Ei toteutumassa tänä keväänä.  

 

9. Ulkopaikkakuntien tapahtumista tiedottaminen 

Työn alla, lista tapahtumista alkaa olla valmis. 

 

10. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvos, Alumnisuhdevastaavat, Athene 

Angels -vastaava) 

Kulttuurineuvoksille ja Athene Angels -vastaavat reagoineet budjettikyselyihin.  

 

11. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Matti ilmoitti, että farmasian opiskelijat ja Prodeko ilmaisseet kiinnostusta 

yhteissitseistä syksymmällä.  
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12. Phuksiasiat 

1. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, WappuJopuRapu, Hercules & Xena) 

Budjettiasiat hyvässä vaiheessa. Hanna ja Joel keskustelleet phuksiasioista ja Hanna 

käynyt phuksijäynätapaamisessa. Keskusteltiin phuksien kevään tapahtumista. 

 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

-  

 

13. KV-asiat 

1. KV-sektorin kuulumiset 

Georg ollut paikalla kv-opiskelijoiden läksiäisissä. Ruokatapahtuma oli menestys, 

mutta paikalla vain vähän athenelaisia. 

 

2. ESTIEM 

Santeri Prodekolta luvannut kutsun seuraavaan tapaamiseen. 

 

3. ESTIEM-sitsit 

Prodeko järjestää sitsit 6. helmikuuta. Athenen ei tarvitsisi osallistua järjestämiseen, 

mutta athenelaiset tervetulleita tapahtumaan. Mietittiin, että ESTIEMistä voisi kertoa 

kiltalaisille yleisemmin esimerkiksi facebook-postauksen kautta.  

 

4. Toimareiden kuulumiset (WappuJayJ) 

WappuJayJ:stä on havaintoja.  

 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Jessica, Georg ja muutama ulkkari menossa katsomaan jääkiekkopeliä. 

 

14. Yrityssuhteet 

1. Tulevat yritystapaamiset 

Ville käynyt eilen Columbia Roadilla, tänään tulossa HiQ-tapaaminen ja ensi viikolla 

Magenta sekä August. aTalentin kanssa suunnitteilla myös yhteistyötä. 

 

2. Rekrymessut 

Messut ovat tänään ja huomenna. 

 

3. Toimareiden kuulumiset (Rekrymestari, Excumestari, Marathoonarit, 

TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Rekry- ja excumestarit pakertaneet rekrymessujen parissa, Marathoonarit 

budjettitalkoissa. 

 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
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- 

Emmi poistui 9:14. 

 

15. Tiedotusasiat 

1. Sosiaalinen media 

Katri M-K ehdotti killan Snapchatin aktivoimista niin, että jokainen hallituslainen 

käyttäisi tiliä vuorollaan. Mukaan olisi hienoa saada myös esimerkiksi alumneja. 

 

2. Tiedotus telegramissa 

Katri M-K tekee tiedotuskanavan tämän viikon aikana, nimiehdotuksia otetaan 

vastaan.  

 

3. Kukka 

Vuoden ensimmäinen Kukka työn alla, suunnitteilla kirjoitusiltama Olkkarille. 

Keskusteltiin Kukka-tapahtumien budjetista. 

 

4. Hallitusjuliste ja kuvat nettisivuille 

Keskustellaan Ilonan kanssa uusintakuvien aikataulusta. Tavoitteena ottaa 

hallitusjulistekuva ensi viikon aikana. 

 

5. Toimarit nettisivuille 

Asia on työn alla. 

 

6. Toimareiden kuulumiset (CTO, Tietskarijengi, Valokuvaaja, Kukan 

toimitussihteeri, Kukan toimittajat, Kukan taittajat, Historioitsija, Twitterguru) 

CTO:lta tullut budjettiarvio. Keskusteltiin tietskarijengin hackathon-kuluista. 

Historioitsija tarvitsee Driveen lisätilaa, mietitään Driven käyttöä muutenkin. 

 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

16. Muu toiminta 

1. Vuosijuhlaedustukset 

Laitetaan paikka KY:n vujuille jakoon kiltalaisille. Roosa Laurikainen menossa 

ITMK-kasassa Insinöörikillan vuosijuhlille. 

 

2. Hallitusjuliste 

- 

 

3. Hallituspinssit 

Mari kyselee tilauksen perään. 
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4. Hallitushärpäke 

Keskusteltiin härpäkkeistä, asia Hannalla ja Jessellä työn alla. 

 

5. Sakkojen päivitys 

Tästä kokouksesta Villelle sakkoa 1 skumppa ja Robertille 1 mieto. 

 

6. Seuraavan kokouksen pullavuoro 

Seuraavana pullavuorossa on Matti. 

 

7. Pöytäkirjojen tarkistukset 

Tarkistukset pyörii.  

 

17. Muut esille tulevat asiat 

- 

 

18. Seuraava kokous 

Seuraava kokous järjestetään ensi viikolla 3.2. kello 10:15. Kokous 6/2017 järjestetään 

perjantaina 10. helmikuuta kello 17:15.  

 

19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous kello 9:37. 

 

Pöytäkirjantarkastajat: 

  

  

  

  

_____________________________  ____________________________ 

Hanna Hämäläinen Georg Ostrovski  

  

  

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

  

  

  

  

____________________________  ____________________________ 

Antti Tolppanen Mari Hirvi  

 


